
  
     
 

Amendement: Internationale school passend in de Haarlemse schaal 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op donderdag 4 juli 2019 

Constaterende dat: 

• In de kadernota wordt voorgesteld om “in lijn met het SHO” 2 miljoen vrij te maken voor de Internationale 
school door de uitbreiding van het Coornhert uit te stellen. 

• De gemeente Haarlem een plicht heeft tav huisvesting van 360 leerlingen voor de Internationale school 
(zogenaamde Middenvariant) 

• De besluitvorming op het verzoek gedaan door de MRA om tot uitbreiding over te gaan vanwege de 
opgetreden grotere vraag dan geraamd, nog niet is afgerond 

• De besluitvorming over het SHO inmiddels is uitgesteld. 
 

Overwegende dat: 
 

• Door marktwerking de kosten voor investeringen in bouwprojecten waaronder scholen sterk oplopen; 

• Door tegenvallende aanbestedingen het tempo van de investeringen tegen het licht moeten worden 
gehouden bij de uitwerking voor het IP en SHO; 

• De gewenste (eind) omvang van de Internationale school nog niet vast staat en dus ook niet de raming van 
het totale investeringbedrag. 

• In het SHO de afweging zal worden verwerkt, hoeveel geld er in welke jaren beschikbaar zal moeten worden 
gesteld in relatie tot de overige benodigde investeringen in onderwijs en overige kapitaalgoederen. 
 

Besluit: 

Het bijdrag in tabel 5 (pag 49) programma 1 bij Internationale school (besluit 2019/85960) nieuw “2 
miljoen” te vervangen door:  “PM”  in de kolommen 2020 en 2021 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 

Eva de Raadt  Ienke Verhoeff 

CDA    PvdA 


